



**KEMENTERIAN
PENDIDIKAN
MALAYSIA**



MAMPU Beri Pengiktirafan Kepada KKKMS

TAHNIAH KKKMS

KKKMS telah mendapat pengiktirafan daripada Unit Pemodenan Tadbiran dan Perancangan Pengurusan Malaysia (MAMPU) dalam memenuhi keperluan kriteria komponen Ekosistem Kondusif Sektor Awam (EKSA) pada awal suku ketiga tahun 2019.

Sebelum pengiktirafan ini dianugerahkan kepada KKKMS, satu program lawatan penilaian dan audit EKSA daripada pihak MAMPU telah dilaksanakan di KKKMS pada 27 dan 28 Ogos 2019 yang diketuai oleh Encik Josliw bin Matjumping Timbalan Pengarah MAMPU bahagian Sabah.

Sesi lawatan berakhir dengan keputusan hasil lawatan dibentangkan oleh Puan Ladyia binti Misir Penolong Pengarah Kanan MAMPU bahagian Sabah. Usaha bersepadu dari semua kakitangan KKKMS dalam menjayakan pelaksanaan komponen EKSA telah berjaya meletakkan nama KKKMS selari dengan beberapa jabatan dan agensi utama di Malaysia dalam perancangan pengurusan dan pemodenan jabatan yang mantap.





KEMENTERIAN
PENDIDIKAN
MALAYSIA



Sekitar Program Lawatan Penilaian dan Audit EKSA





KEMENTERIAN
PENDIDIKAN
MALAYSIA



Selamat Datang Pelajar Baru

Sempena pembukaan sesi baru sesi Disember 2019 bagi semua Politeknik dan Kolej Komuniti seluruh Malaysia, KKKMS telah menerima 10 pendaftaran pelajar baru pada 4 Disember 2019 dan dijangka jumlah pendaftaran akan meningkat sehingga tutup tarikh pendaftaran. Semasa berucap pada sesi taklimat bersama pengarah di Dewan Kuliah KKKMS, Ts. Dr. Robert @ Kerk Swee Tian, Pengarah Kolej Komuniti Kota Marudu Sabah melahirkan rasa gembira dan mengalukan kedatangan semua pelajar baru. Pada ucapan tersebut beliau juga sempat menjawab beberapa soalan daripada ibu bapa dan penjaga yang hadir mengenai kerjaya dan masa depan pelajar yang akan menghabiskan pembelajaran mereka di KKKMS. Usaha warga KKKMS untuk melahirkan insan yang dilengkapi dengan pengetahuan dan kemahiran dapat membantu wawasan negara bagi menjadi negara yang maju pada masa hadapan.





KEMENTERIAN
PENDIDIKAN
MALAYSIA



KOLEJ KOMUNITI
KOTA MARUDU

Bersama Membudayakan Amalan EKSA di KKKMS.



Kunci hendaklah dilabel dengan nombor bukan dengan nama kunci bagi mengelakkan kecurian dan disusun mengikut nombor.



Plag atau tempat cucuhan plag perlu dilabel dengan tatacara penggunaan dan penjimatan bagi mengelakkan pembaziran tenaga berlaku.



Peti pertolongan kecemasan perlu disediakan dengan lengkap dan disimpan di tempat yang mudah di lihat dan dicapai.



Lantai yang menjadi tempat simpanan peralatan dan mesin perlu dipetakan supaya mudah dilihat.



Rak simpanan dan kabinet laci perlu dilabel dan disusun dengan teratur.